
 

 
 

 

GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING  

 
Indiener : Anne Delvoye 
 
Datum: 18/03/2021  

 
Onderwerp vraag: Galgpalen aan oversteekplaatsen in Mechelen 
 
Toelichtende nota 
 

Tijdens de commissie mobiliteit van 17 maart 2021 stelde ik de vraag waarom er in 
Mechelen geen gebruik wordt gemaakt van galgpalen aan oversteekplaatsen voor fietsers 
en/of voetgangers.  
Een duidelijk antwoord kreeg ik hier niet op. Het zou mogelijks te maken hebben met geen 
aansluiting op de elektriciteit …. Werd daar beweerd.   

 
Her en der in onze buurgemeenten staan er al galgpalen. Het verlichten en duidelijk 
aangeven van oversteekplaatsen komt m.i. de veiligheid ten goede.  
Eerder riep de Vlaamse overheid de gemeenten en steden nadrukkelijk op om galgpalen te 
gebruiken om zebrapaden veiliger te maken. 

 
 

 
 

Vraagstelling:  
- Waarom staan er in Mechelen geen galgpalen aan oversteekplaatsen  
- Overweegt de stad Mechelen om meer gebruik te maken van de galgpalen aan 

oversteekplaatsen? En , zo, ja waar?  
- Kan er een lijst opgesteld worden van punten waar deze galgpalen kunnen leiden tot 

een veiligere oversteekplaats? 
 

 

Naam: Anne Delvoye 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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